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Ulrich Beck and Sociology of Security Risks
Towards Institutionalizing of Theoretical Framework

Abstract

This study aims to reveal the role of dominant social institutions in building and shaping
awareness of security risks, from Ulrich Beck's perspective, which provides insight into the
relationship between dominant social ingtitutions, the production and management of security
risks. It concluded that Ulrich Beck offers a mechanism for understanding the social
construction of security risks. It reflects the way in which you understand security risks, both
in academia and in the broader community. This mechanism highlights the different
contradictions (conflicts) in risk perception.

Keywords: Security, risks, awareness, mechanism, institutions.

Ulrich Beck et sa sociologie des risques de sécurité
Vers I'institutionnalisation d’un cadre théorique

Résumé

Cette éude vise a révéler le réle des institutions sociales dominantes dans la construction et
la prise de conscience des risques de sécurité, du point de vue d'Ulrich Beck, qui donne un
apercu de la relation entre les institutions sociales dominantes et la production et la gestion
des risques de sécurité. Elle a conclu que Ulrich Beck offre un mécanisme pour comprendre
la construction sociale des risques de securité. Elle refléte la fagon dont vous comprenez les
risques de sécurité, a la fois dans le monde universitaire ou dans la communauté en général.
Ce mécanisme met en évidence les différentes contradictions (conflits) dans la perception des
risques.

Mots-clés: Sécurité, risque, conscience, mécanisme, institutions.
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